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I. 
 
 
 
 

Iktatószám: PH/701-1/2019. 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

PÉNZÜGYI-ELLENŐRZŐ-

KÖZBESZERZÉSI BIZOTTSÁGA 
 

2019. január 30-án megtartott, 
n y í l t ,  s o r o s  üléséről 

 

 

1/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Jegyzőkönyv hitelesítő személyének 
megállapítására 
 

2/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata  

Napirend megállapítására 
 

3/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Orvosi Ügyelet 2018. évi munkájáról 
szóló beszámoló elfogadására 
 

4/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az önkormányzat jogi képviseletével 
megbízott ügyvédi iroda 2018. évi munkájáról 
szóló beszámoló elfogadására 
 

5/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési 
előirányzatainak módosítására 
 

6/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési 
rendeletének módosítására 
 

7/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a NÜVI a képviselő-testület két ülése 
között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló 
beszámolójának elfogadására 
 

8/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Jászladány Nagyközségi Önkormány-
zat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkor-
mányzat között kötött együttműködési megálla-
podás felülvizsgálatának elfogadására 
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9/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a mezőőrök munkaidejéről és annak 
módosítási lehetőségéről szóló tájékoztató elfo-
gadására 
 

10/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a védőnők kérelmére 1 fő 4 órás 
álláshely biztosítására adminisztrációs feladatok 
ellátására 
 

11/2019. (I.30.) Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság határozata 

Javaslat a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyon-
kezelő Intézményben 1 fő mezőgazdasági gépke-
zelő álláshely biztosítására 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
 
Készült: 2019. január 30-án Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület 
PÉNZÜGYI-ELLENŐRZŐ-KÖZBESZERZÉSI BIZOTTSÁGA n y í l t,  s o r o s ülésén 
a Polgármesteri Hivatal dísztermében. 

 
 
Jelen vannak:   

  
Bagi Zsolt Arnold 
Bertalan László 
Tóth Imre 
Gyárfás Lajos 
Major Antal  
Drávuczné Karkus Zsuzsanna 
  

    6 fő bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal jelenlévők: 
  
 Lovász Imre jegyző 
 Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
 Lóczi István  aljegyző 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 Lajosné Kiss Klára intézményvezető 
 Göröcs László mb. intézményvezető 
  
  
Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: tisztelettel köszönti a bizottság tagjait és a 
megjelenteket. Megállapítja, hogy a bizottság 7 tagjából 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes. Donkó Veronika előre jelezte távolmaradása okát. Javasolja, hogy a bizottság 
üléséről készült jegyzőkönyvet Tóth Imre hitelesítse.   

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: szavazásra teszi ki az, aki elfogadja Tóth Imrét 
jegyzőkönyv hitelesítőnek? A bizottság  6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a 
következő határozatot hozza: 
 
 
1/2019. (I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Jegyzőkönyv hitelesítő személyének megállapítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-
Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság a 2019. január 30-i Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság jegyzőkönyvének hitelesítésére Tóth Imrét jelöli ki.  
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Erről értesül:  
 

 1./  Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság   
 
Bagi Zsolt Arnold elnök: A meghívót, és a napirendi pontokhoz tartozó előterjesztéseket 
mindenki megkapta írásban. Kívánják-e a napirendet kiegészíteni, módosítani?  

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök szavazásra teszi, ki fogadja el a kilenc nyílt és két zárt napirendi 
pontból álló napirendet, melyet a bizottság  6 igen szavazattal egyhangúlag elfogad és a 
következő határozatot hozza: 
 
 
2/2019. (I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság határozata 
Napirend megállapítására 
 

 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi-Ellenőrző-
Közbeszerzési Bizottság a 2019. január 30-i soros ülés napirendjét a 
következőképpen fogadja el: 

 

N a p i r e n d :  

1./ Beszámoló az orvosi ügyelet 2018. évi munkájáról 
Előadó: Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. képviselője 
 

2./ Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2018. évi 
munkájáról 
Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője 
 

3./ Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 

4./ Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  
 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 

5./ A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető 
 

6./ Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
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7./ Tájékoztatás a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
 Lovász Imre jegyző 
 

8./  Előterjesztés a védőnők kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítására 
adminisztrációs feladatok ellátására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

9./ Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézményben 1 fő 
mezőgazdasági gépkezelő álláshely biztosítására 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető 
  

Zárt ülés: 
 
10./ Előterjesztés a Jászladány, Bem Apó telep 27. szám (679 hrsz.) alatti ingatlanrész 

felajánlásának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester  
 

11./ Előterjesztés a Jászladány, Széchenyi u. 10/a szám (310/2 hrsz.) alatti ingatlan 
felajánlásának megtárgyalására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 

 
 
 

1. NAPIRENDI   PONT 

Beszámoló az orvosi ügyelet 2018. évi munkájáról 
Előadó: Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. képviselője 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Az orvosi 
ügyelet képviselője nem jelent meg. Az írásos anyagban látható, hogy Jászladány 
betegforgalma kimagasló volt.  

Major Antal: Tényleg nagy a betegforgalom, 352 fő. Van-e visszajelzés arról, hogy milyen 
színvonalon folyik ez az ellátás. A beszámolóból úgy tűnik, hogy részükről nincs panasz.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: A kivonuló ügyelettel nincs gond. 

Gyárfás Lajos: A halottvizsgálati lappal szoktak problémák lenni, de azt majd a Képviselő-
testületi ülésen megkérdezi az orvosi ügyelet képviselőjétől. A betegellátással kapcsolatban 
nincsenek információi.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Ez a 352 fő mind Jánoshidára ment? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: A beszámolóból úgy tűnik, hogy nem a központi, 
hanem a jánoshidai ügyeletről szól. A kivonuló ügyelettel kapcsolatban nincs panasz. 
Egyébként van több személyes negatív tapasztalata is, amelyet el fog majd mondani a 
Képviselő-testületi ülésen is. A gyerek ügyelet esetében tud olyanról, hogy az orvos már nem 
fogadta a betegeket, hanem átküldte a felnőtt ügyeletre, onnan pedig haza küldték őket. 
Tizennégy beteget küldött el akkor az orvos. 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 
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Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja az orvosi ügyelet 2018. évi munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti 
tartalommal. A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja és a következő 
határozatot hozza: 
 
3/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat az Orvosi Ügyelet 2018. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az 
Orvosi Ügyelet 2018. évi munkájáról szóló beszámolót, az előterjesztés szerinti 
tartalommal. 

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
2. NAPIRENDI   PONT 

Beszámoló az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2018. évi 
munkájáról 
Előadó: Deák és Veres Ügyvédi Iroda képviselője 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Az iroda 
képviselője nincs jelen. Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele az írásos anyaggal 
kapcsolatban? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek, az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2018. évi 
munkájáról szóló beszámolót az előterjesztés szerint? A bizottság 6 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
4/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat az önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2018. évi 
munkájáról szóló beszámoló elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az 
önkormányzat jogi képviseletével megbízott ügyvédi iroda 2018. évi munkájáról szóló 
beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
3. NAPIRENDI   PONT 

Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 
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  Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta. Kérdezi 
Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni a napirendi 
pontot? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Köszöni a lehetőséget, átadja a szót 
osztályvezető úrnak. 

Mezei Norbert: Köszönti a bizottsági ülés résztvevőit. A 2018. évi költségvetést szeretnék 
módosítani az előterjesztés szerint. Ezek egyrészt kormányzati szintű módosítások, másrészt 
saját hatáskörű módosítások. A rendelet főösszege 26 millió forinttal növekedett, így 
2.011.343.210.- forintra módosul, amennyiben a pénzügyi bizottság és a Képviselő-testület 
hozzájárul. Az előterjesztésben látható, hogy melyik intézményben milyen bevételek és 
kiadások változtak soronként. Kéri a tisztelt bizottságot, hogy járuljon hozzá a módosításhoz. 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke kérdezi van-e valakinek kérdése, észrevétele az 
elhangzottakkal vagy az írásos anyaggal kapcsolatban? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek, az Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az 
előterjesztés szerint? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a 
következő határozatot hozza: 
 
5/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak módosítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az 
Önkormányzat 2018. évi költségvetési előirányzatainak módosítását az előterjesztés 
szerinti tartalommal, amely alapján a  
 

bevételi főösszeg  2.011.342.210.- forintra 
a kiadási főösszeg  2.011.342.210.- forintra  

 
módosul. 

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
4. NAPIRENDI   PONT 

Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítására 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester,  

 Mezei Norbert pénzügyi osztályvezető 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Kérdezi Mezei Norbert pénzügyi osztályvezetőt, 
kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni a napirendi pontot? 

Mezei Norbert: Az előző döntést átvezetnék a költségvetési rendeleten egységes szerkezetbe 
foglalva. 
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Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke kérdezi van-e valakinek kérdése, észrevétele az 
elhangzottakkal vagy az írásos anyaggal kapcsolatban? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek, az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítását az 
előterjesztés szerint? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a 
következő határozatot hozza: 

 
6/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja az 
Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítását az előterjesztés sze-
rinti tartalommal. 

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 

5. NAPIRENDI    PONT    

A NÜVI beszámolója a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető 

 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az írásos anyagot mindenki megkapta, kérdezi Göröcs 
László mb. intézményvezetőt, kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni a beszámolót? 

Göröcs László: Nem kívánja kiegészíteni. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: kérdi, van-e valakinek kérdése, észrevétele? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek, a NÜVI beszámolóját a képviselő-testület két ülése között a közmunka 
programokban foglalkoztatottak által végzett munkákról? A bizottság 6 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 
 
7/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a NÜVI a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló beszámolójának elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
NÜVI a képviselő-testület két ülése között a közmunka programokban 
foglalkoztatottak által végzett munkákról szóló beszámolóját az előterjesztés szerinti 
tartalommal.  
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Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
6. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatára 
Előadó: Lovász Imre jegyző 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: felkéri Lovász Imre jegyzőt, ismertesse a napirendi 
pontot. 

Lovász Imre jegyző: A nemzetiségek jogairól szóló törvény alapján minden év január 31-ig 
kötelező felülvizsgálni az együttműködési megállapodást a települési önkormányzat illetve a 
nemzetiségi önkormányzat között. Az együttműködési megállapodásnak kötelezően 
tartalmaznia kell, hogy milyen tárgyi és személyi feltételeket biztosít az önkormányzat a roma 
önkormányzat működéséhez. A nemzetiségek jogairól szóló törvény 80. §-a határozza meg, 
hogy még milyen kötelező elemei vannak. Ez alapján került előterjesztésre a megállapodás. 
Igazából a kötelező elemeket tartalmazza. Például havonta igény szerint, de legalább 32 
órában a feladatellátáshoz szükséges tárgyi, technikai eszközökkel felszerelt helyiség 
ingyenes használatát, illetve a rezsiköltséget biztosítja az önkormányzat. Ami plusz, az a 
mobiltelefon használat 10.000.- forintig. Ezen kívül meg vannak még határozva a nemzetiségi 
önkormányzat működésével, gazdálkodással kapcsolatban nyilvántartási, adatszolgáltatási, 
iratkezelési feladatok, a testületi ülések előkészítése. Minden egyebet kérelmeznie kell a 
nemzetiségi önkormányzatnak. A Képviselő-testületnek pedig 60 napon belül szükséges 
megtárgyalnia. A nemzetiségek jogairól szóló törvény alapján, amennyiben nem kerül sor a 
megállapodás megkötésére, úgy a Kormányhivatal kezdeményezi a bíróságnál a megkötését.  

Major Antal: Elfogadták már ezt a megállapodást? 

Lovász Imre jegyző: A Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat a múlt hét folyamán 
tárgyalta, és el is fogadta, az önkormányzat Képviselő-testülete pedig holnap fogja tárgyalni.  

Major Antal: És működik is ez az együttműködés? 

Lovász Imre jegyző: A települési önkormányzat részéről működik, a vállalt feladatokat 
ellátják. A nemzetiségi önkormányzat részéről minimális a feladatellátás. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: kérdi, van-e valakinek kérdése, észrevétele az elhangzottakkal vagy 
az írásos anyaggal kapcsolatban? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatát az előterjesztés 
szerint? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő 
határozatot hozza: 
 
8/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
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Javaslat a Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatának elfogadá-
sára 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a 
Jászladány Nagyközségi Önkormányzat és a Jászladányi Roma Nemzetiségi Önkor-
mányzat között kötött együttműködési megállapodás felülvizsgálatát az előterjesztés 
szerinti tartalommal. 
A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek Bertalanné Drávucz Katalin polgármes-
ter megbízását az együttműködési megállapodás aláírására. 

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 
 
 
7. NAPIRENDI   PONT 

Tájékoztatás a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről 
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester, 

  Lovász Imre jegyző 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Kérdezi Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert és 
Lovász Imre jegyzőt, kívánják-e kiegészíteni, összefoglalni az írásos anyagot? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Köszöni a lehetőséget, átadja a szót jegyző 
úrnak. 

Lovász Imre jegyző: Képviselő Úr kérése volt, hogy tájékoztassák a Képviselő-testületet 
arról, hogy jelenleg milyen munkaidő beosztásban vannak a mezőőrök, illetve milyen 
lehetőségek vannak a munkaidejük módosítására. Az általánoshoz képeset meg lehet 
határozni munkaidő keretet, amely során a túlmunka csúsztatása történik meg. Negyven órát 
lehet variálni, viszont legfeljebb négy hónapra lehet ezt a munkaidő keretet meghatározni. 
Ami még lehetséges, az osztott napi munkaidő, ami azt jelenti, hogy a napi munkaidőt 
legfeljebb két részletbe lehet osztani. Ez esetben azonban szükséges a felek megállapodása, 
tehát a mezőőröknek is hozzá kell járulniuk.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Azért kérte ennek kidolgozását, mert nem a 8 és 16 óra 
közötti időben vannak problémák. Olyankor dolgoznak a határban, nincs mozgás. Az lenne az 
elképzelése, hogy inkább délután, például 5 órától, amíg munkaidejük engedi, végeznék a 
feladatukat a mezőőrök és akkor mozognának a területen. Az illegális szemétlerakás ugyanis 
ilyenkor történik. Jönnek haza a vállalkozók a munkából, és vállalják, hogy a keletkezett 
hulladékot ők elszállítják, és a határban lepakolják. Délelőtt nincs ilyen jellegű mozgás. 
Lehetséges lenne-e az, hogy akár az őszi időszakban, amikor a falopások megkezdődnek, így 
legyen a műszakuk? 

Lovász Imre jegyző: Csak az a kérdés, hogy később kezdődne a munkaidejük és tovább 
tartana, vagy két részletben töltenék le? 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Lehetne osztott munkaidőben. 

Lovász Imre jegyző: Ez esetben viszont a munkavállaló hozzájárulása is szükséges. Ezzel 
szemben a munkaidő keretet a munkáltató rendelheti el. 
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Tóth Imre: Esetleg kezdhetnének később, mondjuk 10 órakor, és attól kezdve dolgoznák le a 
nyolc órát.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: A falopások és a szemétlerakás megakadályozása lenne 
a cél. Eszközöket már nem hagynak kinn sem a gazdák sem a Jász-Föld Zrt. őrizetlenül.  

Lovász Imre jegyző: Munkaidő keretet meg lehet így határozni, azonban legfeljebb négy 
hónapra.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Az őszi időszakra lenne célszerű.  

Mezei Norbert: A szemetet nyáron is lerakják. 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Elsősorban a falopásokra gondolt. Az jellemzően ebben 
az időszakban fordul elő. 

Tóth Imre: Az esti időszakban, amikor már korábban sötétedik.  

Bertalan László: A mezőőrök munkájával kapcsolatban pozitív hírről tud beszámolni. Kb. 
egy hónapja a mezőőrök kérték a polgárőrség segítségét, ugyanis fa tolvajokat fogtak. 
Követték őket és sikerült is megállítaniuk őket. Véleménye szerint nagyon merészek voltak.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: De volt olyan, hogy szombaton hiába kereste őket. 

Bertalan László: Nem védeni akarja őket, de magáról is tudja, hogy hétvégén esetleg 
elmennek valahová, ahol nem tudja felvenni a telefont. Az valóban jó lenne, ha este tudnának 
mozogni.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Délután 3 órakor hiába kerülnek a határba, akkor nem 
történik semmi.  

Mezei Norbert: Célszerű lenne velük havonta leülni, és megbeszélni, hogy mi a feladat az 
adott hónapnak megfelelően. Nyilván másra kell figyelni nyáron, más időszakban, mint 
mondjuk télen.  

Lovász Imre jegyző: A Képviselő-testületi ülésen részt vesznek, és meg lehet hallgatni az ő 
véleményüket is.  

Major Antal: Most nincs aki irányítja őket? 

Lovász Imre jegyző: Szakmailag a rendőrség, ha szemeteléssel találkoznak, a jegyzőkönyvet 
pedig neki hozzák be.  

Tóth Imre: Tehát munkaügyi szempontból a jegyzőhöz tartoznak? 

Lovász Imre jegyző: A polgármester a munkáltatójuk. 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Tehát azt meg lehet határozni, hogy például február 1. és 
március 31. között este 8 óráig lássanak el szolgálatot.  

Lovász Imre jegyző: Elő lehet írni, bár nem ismeri az álláspontjukat, de nem biztos, hogy ezt 
így vállalják. Ezért lenne célszerű meghallgatni a véleményüket először.  

Bertalan László: Nem biztos, hogy minden nap ugyanúgy kellene dolgozniuk, lehetne 
váltakozva is. Az lenne előnyös, ha minden napszakban mozognának és nem lenne 
kiszámítható. Lehetne akár heti váltásban is. 

Major Antal: Azt a mezőőröknek is érzékelniük, tudniuk kell, hogy melyik időszak a 
legfertőzöttebb. Rugalmas munkaidő beosztás kellene, ami lehet, hogy nekik nem tetszik 
majd.  
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Lovász Imre jegyző: A munkaidejükön kívül rendelkezésre állásuk van, ha kapnak egy 
telefonhívást a gazdáktól, akkor kimennek, de nem járőröznek.  

Tóth Imre: Halaszthatják a döntést a Képviselő-testület holnapi ülésére, amelyen a mezőőrök 
is ott lesznek és velük is tudnának egyeztetni, hogy hogyan látják ők szakmai szempontból, és 
hogyan látja a testület a falu érdekének megvalósulását. Úgy gondolja, hogy meg is tudnak 
majd egyezni. 

Bagi Zsolt Arnold elnök: kérdi, van-e valakinek további kérdése, észrevétele a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről szóló tájékozatót az 
előterjesztés szerint? A bizottság 6 igen szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a 
következő határozatot hozza: 
 
 
9/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
Javaslat a mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségéről szóló tájékoztató 
elfogadására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a 
mezőőrök munkaidejéről és annak módosítási lehetőségeiről szóló tájékoztatót az elő-
terjesztés szerinti tartalommal. Továbbá javasolja, hogy a Képviselő-testület egyeztes-
sen a mezőőrökkel a módosítás lehetőségeiről. 

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 

 
8. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés a védőnők kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítására adminisztrációs 
feladatok ellátására  
Előadó: Bertalanné Drávucz Katalin polgármester 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Kérdezi Bertalanné Drávucz Katalin polgármestert, 
kívánja-e kiegészíteni, összefoglalni az írásos anyagot? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Tavaly a Képviselő-testület engedélyt adott arra, 
hogy Ördög Gabriellát a védőnőknél adminisztrációs munkatársként foglalkoztassák. Mivel 
kinevezése lejárt, a védőnők írtak egy újabb kérelmet, mely szerint továbbra is szükség lenne 
az ő foglalkoztatására napi 4 órás munkaidőben.  

Tóth Imre: Ha jól emlékszik, az elmúlt évben, amikor tárgyaltak erről a 4 órás munkaidőről, 
akkor Pénzügyi Osztályvezető Úr arról tájékoztatott, hogy volt megtakarítása 2018. évben az 
egészségügynek. És ezen megtakarítás terhére engedélyezte a Képviselő-testület a 
továbbfoglalkoztatását.  Ebből adódik a kérdés, hogy hogyan állnak most, a költségvetés 
tervezése előtt. Nem biztos, hogy az önkormányzatnak meg kellene terhelnie magát már a 
költségvetés tárgyalása előtt. Tehát jó lenne tudni, hogy a költségvetés tárgyalása utánra 
halasszák-e a döntést, vagy dönthetnek most is, mert van rá pénz. 
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Mezei Norbert: Ugyanannyi finanszírozás van, nem változott semmi. A védőnői szolgálatnál 
tavalyi évben többletfinanszírozás volt, viszont az orvosi rész elvitte ezt a többletet. Nem 
tudja, hogy a finanszírozás változik-e ebben az évben, nem tud pontos információt. Nem 
tudja, hogy mennyi a feladat, kell-e plusz létszám egyáltalán.  

Major Antal: A kérelemben azt írják, hogy a Stefánia programmal kapcsolatban 
megnövekedett a munkájuk. Fontos személyek ők is az egészségügyben, jó lenne dönteni, 
hogy a költségvetésben már szerepeljen.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Ez egy rögzítésre szolgáló program lehet, hogy ki mikor 
kapta meg a védőoltást és hasonlók? 

Mezei Norbert: Ez egy nyilvántartó rendszer. Korábban volt egy ellenőrzés, amelyet 
követően előírták ennek a használatát. De nem tudja, hogy ez többletmunkát jelent-e 
számukra, nem lát bele a védőnői munkába. Nem tudja, hogy esetleg az orvosi rendelőben 6 
órában foglalkoztatott helyettesítő be tudna-e segíteni a védőnőknek. De nem tudja, hogy 
mennyi munkájuk van a védőnőknek.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Területre is járnak ki, és nem titok, hogy éves 
szinten az újszülöttek száma nagyon megemelkedett, nem beszélve a nevelésbe vett 
gyerekekről. Ezen kívül három körzetet látnak el ketten. Pontosabban egyikük lát el két 
körzetet. Finanszírozás szempontjából érdekes lehet, hogy ha három védőnő lenne, akkor 
mindháromnak kellene munkabért fizetni. A kérdés az, hogy most megkapják-e a három 
körzetre a 100 %-os finanszírozást, mert ott jelentkezhet megtakarítás.  

Mezei Norbert: Ezt most nem tudja megmondani.  

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Ha doktornő itt lesz a testületi ülésen, érdemes 
lenne megkérdezni tőle, hogy a 6 órában helyettesítésre felvett munkavállaló mit csinál, 
amikor minden asszisztens ott van. Nyilván az ellátás zökkenőmentes biztosítása érdekében 
jó, hogy van helyettesítő, de meg lehetne vizsgálni, hogy mi az a munkaidő, amit nem 
helyettesítéssel tölt el. Célszerű lenne erről úgy beszélni, amikor doktornő, vagy a védőnők is 
ott vannak.  

Tóth Imre: Véleménye szerint úgy kellene megközelíteni a kérdést, hogy amennyiben a 
finanszírozás biztosított az állami támogatásból, akkor foglalkoztatják, amennyiben nem, úgy 
nem tudják foglalkoztatni. Nem javasolja, hogy más területről tegyenek hozzá pénzt. Ha 
vállalták a három körzetet, akkor a program kezelését is vállalják. Biztos benne, hogy más 
településeken sem kapnak segítséget a védőnők. Megérti, hogy egy valaki két körzetet visz, 
ezért ha a finanszírozás lehetővé teszi, akkor alkalmazhatják a 4 órás segítőt.  

Mezei Norbert: A holnapi testületi ülésre hozni fogja a védőnői körzetek tavalyi évi 
teljesítését.  

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Kérdezi, van-e valakinek kérdése, észrevétele? 

Hozzászólás, javaslat nem hangzik el. 

 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a védőnők kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítását adminisztrációs feladatok 
ellátására, amennyiben a védőnői körzetek finanszírozása lehetővé teszi? A bizottság 6 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 
 
10/2019.(I.30.) számú Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottsági határozat 
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Javaslat a védőnők kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítására adminisztrációs 
feladatok ellátására 
 

Jászladány Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi-Ellenőrző-Köz-
beszerzési Bizottsága megtárgyalta és a Képviselő-testületnek javasolja a védőnők 
kérelmére 1 fő 4 órás álláshely biztosítását adminisztrációs feladatok ellátására, 
amennyiben a védőnői körzetek finanszírozása lehetővé teszi. 

Erről értesül:   
 1./ Pénzügyi-Ellenőrző-Közbeszerzési Bizottság tagjai helyben 
 2./ Képviselő-testület tagjai helyben 

 
9. NAPIRENDI   PONT 

Előterjesztés a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézményben 1 fő 
mezőgazdasági gépkezelő álláshely biztosítására 
Előadó: Göröcs László mb. intézményvezető 
 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Kérdezi Göröcs László mb. intézményvezetőt, kívánja-e 
kiegészíteni, összefoglalni az írásos anyagot? 

Göröcs László: Szeretné röviden kiegészíteni. Azért kérte ezt az álláshelyet, mert az 
intézménynek van két traktor a birtokában, viszont egyetlen traktoros sincs az intézményben. 
Gépkocsivezető is csak egy van. A másik oka, hogy kértek egy hidraulikus rézsűvágó 
kaszagépet a közmunkaprogramban, amellyel el tudnák végezni azt a munkát, amire már nem 
volt kapacitásuk. Ezzel az üres telkek rendbe tartása is megoldódna valamilyen szinten. Ezen 
kívül a mezőgazdasági munkákban is hasznát vennék a munkavállalónak. Korábban volt egy 
ilyen személy a közmunkaprogram keretében foglalkoztatva, de tavasszal elment, azóta nincs 
senki. Már van is olyan, akit fel tudnának venni. 

Bagi Zsolt Arnold bizottság elnöke: Tudja kiről van szó, és úgy gondolja, hogy rendkívül jó 
munkabírású, precíz, jóindulatú személyről van szó.  

Major Antal: Ki tudja gazdálkodni az intézmény a munkabért? 

Bertalanné Drávucz Katalin polgármester: Nem. Majd az önkormányzat teszi hozzá. Az 
intézmény kötelező önkormányzati feladatot lát el.  

Tóth Imre: Támogatja az álláshely betöltését. Mindenki emlékszik arra, hogy egy évvel 
ezelőtt arról tárgyaltak, hogy mennyi ingatlant vett át az önkormányzat, ahol gondoskodott a 
romos házak lebontásáról. Akkor is beszéltek róla, hogy ezeknek a telkeknek a rendben 
tartása nagy feladat lesz. Akkor is tudták, hogy a NÜVI közmunkásokon kívüli létszámát kell 
majd emelni ahhoz, hogy el tudják látni a feladatot. Külön örül annak a hírnek, hogy a 
lehetséges jelentkező egy rátermett személy. Javasolja elfogadni a NÜVI kérelmét.  

Bagi Zsolt Arnold elnök: kérdi, van-e valakinek további kérdése, észrevétele a napirendi 
ponttal kapcsolatban? 

Hozzászólás javaslat nem hangzik el. 

Bagi Zsolt Arnold elnök, szavazásra teszi ki az aki, elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek a Nagyközség Üzemeltetési és Vagyonkezelő Intézményben 1 fő mezőgazdasági 
gépkezelő álláshely biztosítását az előterjesztés szerint? A bizottság 6 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadja a javaslatot és a következő határozatot hozza: 
 




